

Protokoll fört på styrelsemöte

Uddevalla Cykel Klubb

Plats: Bävergiljan, Uddevalla och/eller Teams

Datum: 2024-01-29

Tid: 18:30 – 21:00

Närvarande: Niklas Olsson (NO), ~~Claes-Göran Augustsson (CGA)~~, Karolina Hansson (KH), Jessica Niklasson (JN), Angelica Flink (AF), David Boman (DB), Pontus Olsson (PO), ~~Jenny Helmbro (JH)~~, ~~Joakim Ahl (JA)~~
(Stryk de som ej deltar)

1. **Mötet öppnas och leds av Niklas Olsson**
2. **Dagordningen godkändes**
3. **Till protokollförare för mötet valdes Niklas Olsson**
4. **Till justerare av protokoll valdes David och Angelica**
5. **Föregående styrelsemötesprotokoll**
 - En kopia utan påskrifter har skickats ut till styrelsen
 - Behöver skrivas ut, justeras och läggas upp på hemsidan
6. **Kvarvarande/olösta punkter från föregående protokoll**

7. **Nya och aktuella ärenden**
 - **Årsmöte:**
 - Lokal, Hör med Anders om vi kan vara på Autoexperten
 - När: 13/3 kl. Ca. 18:00
 - Revisionsberättelse, Årsberättelse, Balans, Årets eldsjäl? Anders Linderot?
 - Agenda: samma som tidigare
 - Verksamhetsberättelse
 - Kallelse skickas ut minst två veckor innan
 - Styrelse för nästa år, vilka positioner ska väljas, vilka är kvar?
 -

- **Kostnad på 11800:- för lagning av motionscyklar på dagnys godkänns**
- **Uddevalla MTB, vi har fått frågan om vi vill arrangera det i fortsättningen eller om det ska läggas ner. Vi är enda klubben som är kvar. Tror inte att vi kan få ihop resurser.**
 - **Tackar nej till att ta över UMTB**
- **Valberedning**
 - Hitta tre nya kandidater till valberedningen, gärna olika bakgrund
 - Inget nytt
- **Cykelkläder**
 - Designen är skickad till SCF för godkännande, fortfarande ingen uppdatering på SCF's hemsida
 - Titta på var och när vi kan ha en provkväll med Bioracer.
 - Endast provning 5:e december 17:30-20:00 i Bjursjöstugan, glögg och lussebullar
- **Sponsorer**
 - Brandt sponsrar med en container i tre år, för att ha tryck på kläderna. Därefter äger Uck containern.
- **Bidrag Lokstöd**
 - Lokstöd för HT när går ansökan ut? både hos Kommunen och RF, 25-feb
 - Ersättning för Elias EM start, vi har betalt startavgift för ungdoms EM och ersätter inte mer.
 - ~~— Kommunen har bytt bidrags-system för våra leder, Magnus Ekwall går på informations möte på stadshuset. Det gamla avtalet är uppsagt av kommunen~~
 - LOK stödsansvarig?
 - ~~— Vi har skickat in en ansökan till kommunen att sätta upp en orienteringstavla vid bjursjöstugan. Uppskattad kostnad är 55000:-~~
 - ~~— Ansökan om återstartsstöd har beviljats på 5000:-~~
 - ~~— Kolla med BDCF hur vi ska söka för att få tillbaka licenspengar.~~
- **Utbildningar**
 - Titta på alternativ efter säsongen, någon lite mer avancerad. Kan Håkan hålla i en intern utbildning
 - ~~— Avslutningsmöte med MTB ledarna, för att sammanfatta säsongen, vad var bra och vad kan vi förbättra tills nästa år. Angelica bokar Harrys och bjuder in ledarna.~~

8. Tävlingar/Träningar/Evenemang

- Inför 2024 kommer Nicklas Jakobsson att vara kontaktperson mot BDCF ang. Poängjakten.
- Vi behöver hitta någon eller några som vill hålla i HFL 2024
- KM 2024 vilka kan hjälpa till arrangera?

9. Hemsidan

- Säg upp dalslandsrundans domänen. (JN)
- "Länkkraften" från gamla "Uddevallack.se" behöver pekats om så att nya "www.laget.se/UddevallaCK" får alla sökträffar. Webbadressen kommer finnas kvar, men hemsidan släcks ner. Vi kommer behålla domänen på ett webbhotell, one.se, till en kostnad av ca. 1200:- per år. Lars får mandat att genomföra bytet. Laget.se supporten hjälper till att peka över gamla hemsidan uddevallack.se till nya Laget.se/uddevallack.

10. Ekonomi

- Inget nytt

11. Medlemmar

- Inget nytt

12. Årsberättelse

-

13. **Mötet avslutas och** nästa möte blir 26-Februari 18:30-20:30, kallelse skickas ut via messenger gruppen

Mötessekreterare:

Justeras:

Justeras:

(Niklas Olsson)

(Angelica Flink)

(David Boman)